

北京市海勤律师事务所

BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add:北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层 Head Office:15/F,BuildingA1,No.10 yard,Chaoyang Park south road,Chaoyang District,Beijing(100026) Tel:010-81963666 / Fax:010-67251388 / Web:www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 王燕秋

职务: 律师

邮箱: wangyangqiu@highking.com.cn

电话: 010-81963666

传真: 010-67251388

教育背景

首都医科大学医学学士,2003年开始律师执业。

专业经历

王燕秋律师现为北京市海勤律师事务所律师,曾在北京水利医院心血管内科任副主任医师。

执业领域及专长

王燕秋律师擅长的法律服务领域包括: 为医院及公司组建及运作提供法律服务; 代理患者或医院进行医疗纠纷的调解或诉讼; 为顾问单位领导决策提供法律支持; 日常工作中负责起草、修改、审查各种合同; 知识产权纠纷的诉讼及非诉业务

王燕秋律师目前担任多家医院、公司常年法律顾问。

工作语言

中文 英文

Name: Yangqiu Wang

Position: Lawyer

Mailbox: wangyangqiu@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

Education

Bachelor of Medicine, Capital University of Medical Sciences.

Professional Experience

Attorney Wang is an attorney of Beijing Highking Law Firm. She was the deputy Chief Physician of the Cardiovascular Medicine Department of Beijing Water Resources Hospital.

Practice Areas

Attorney Wang has expertise in: hospital organization and operation; medical dispute mediation and litigation; drafting and modifying of various contracts; and intellectual property disputes mediation and litigation.

Attorney Wang currently serves as a legal consultant for many hospitals and medical institutes.

Language Skills

Mandarin and English